

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-04-10

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN TILL §9 PROPOSITION STYRETSTRUKTUR.
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Elias Rangert väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Jessica Vikersjö är här för att söka till Fabiola.
Beslut: Att adjungera in Jesscia Vikersjö med närvaro och yttranderätt.
- §4 Fyllnadsval** Jessica tycker Fabiola är en viktig förening och har varit viktig för henne som Nollan och vill därför vara med i den och främja kvinnorna på sektionen. Hon är 18 år och går f24. Hon tycker att verksamheten är bra i nuläget. Hon känner någon som är med i Fabiola nu.
Beslut: Att välja in Jessica Vikersjö till ledamot i Fabiola.
- §5 Entledigande** En ledamot i Finform vill entledigas, Emilia Chuah.
Beslut: Att entlediga Emilia Chuah från Finform.
- §6 Runda bordet**
- §6.1 Kärnstyret* Alexander: Inte gjort jättemycket i veckan, skrivit en ny version av proppen på förra mötet, aspning som gick sådär.
Marcus: Inte heller gjort så mycket mer än aspningen.
Elin E: Suttit med NollK och planerat phaddercasekvällar. OSA rond med F, möte med Tord och Erik Eliasson. Affischer i GD ska tas ner, öppetider i fysikhuset kommer att bli kortare. Vi måste bli bättre på att ställa upp stolar i Focus då det just nu är mycket jobb för städerskorna.
Elin G: Trött, jazzque igår, bangeeer.
Elias: Varit på kassörmöte. Instutionsråd för MC2, de vill jobba med att göra PhD mer uppmärksammat och attraktivt, en del i det är att det vill presentera hur det är att forska.
Jakob: Har åkt skidor. Skickat nyhetsbrev.
- §6.2 DP* Återhämtat sig från efter-fejden.

- §6.3 F6 Planerar CM, aspning i full rulle, ganska mycket att göra. Interna intervjuer idag och imorgon, mycket stressade.
- §6.4 FnollK Håller på med phaddergrupper, modul deadline snart. Det är cirka 200 phadder anmälda, väldigt roligt.
- §6.5 Foc Nicco har varit sjuk, så mår sådär. Foc hade asparr igår, det var kul.
- §6.6 FARM Inte gjort så mycket. Det är bra med FARM.
- §7 Incidenthantering
- Mötet går bakom stängda dörrar.
- Beslut:** Att dra in en persons representationsrätt tills bokföringen är utförd efter bästa förmåga.
- Beslut:** Att dra in en persons representationsrätt tills bokföringen är utförd efter bästa förmåga.
- Beslut:** Att stänga av korridoren i en vecka.
- Beslut:** Att dra in en kommittés accesser till sitt rum i en månad från idag, alltså till 10/5.
- §8 SaFT
- Vi pratade lite om det förra veckan. Elias har kollat resor, på väg upp går ett tåg tio på torsdag morgon, det kommer fram kring tio på kvällen. Man kan även flyga på fredagen men det är tre gånger så dyrt. På söndagen kan man åka tåg som kommer hem 01 och det tar 12 timmar. Flygpriserna är väldigt dyra men Jakob har hittat billigare flyg, cirka 500 kronor. Högskolans bidrag är lite oklart, sist sponsrade de mer än förväntat. Det är lite weird att flyga när vi jobbar så hårt för att bli klimatkompensera. Vi ska vara där vid tre på fredag och det kommer bli väldigt böjigt om vi ska åka tåg eftersom vi behöver en extra natt på boende.
- §9 Proposition styretsstruktur
- Bakgrunden är för lång. Det är ändrat mötet inte är beslutsförligt och sedan är det lite andra ändrade punkter som mest är förtydliganden. Nils tycker att det kan vara två gånger per läsperiod men det är lite splittrat, tre gånger gör att det blir mer kontinuerligt. Viktor tycker att det inte spelar någon roll om hur ofta det blir utan det är mest beslutsfattandet som han bryr sig mycket om. Han gillar inte att vi tar bort kommittéernas makt och kommer nog att skriva en annan variant om hur mötena ska gå till.
- Nils tycker att vice ordförande i SNF ska vara den som är utbildningsansvarig i kärnstyret. Vi gör förändringen för att lätta arbetsbördan och vice i SNF gör mycket arbete i SNF vilket gör att det blir mer arbete för den.
- Vi tycker det är lättast att hitta en kväll eller dylikt när vi kan titta på propositionen ordentligt och diskutera utan att stressa igenom lite snabbt på torsdagsmöten.
- §10 Arbetsbeskrivning SAMO
- Lo har lagt till en mening om att SAMO ska vara med på JämF möte eftersom man är ålagd att vara jämlikhetsansvarig på sektionen.
- Beslut:** Att godkänna arbetsbeskrivningen för SAMO enligt kallelsen.
- §11 Äskningar
- Då tiden tagit slut, tar vi detta nästa vecka.
- §12 Övriga frågor
- §13 Mötets avslutande
- Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:10!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign